
Zápis ze Členské schůze  Asociace soukromých neurologů za rok 2018, konané
dne 28.11. 2018 v Praze v salonku restaurace Hombre del Mundo v Praze 5, 
Nádražní ulici. 

1) Přítomní schválili program schůze a zvolili mandátovou komisi (předseda MUDr. 
Svobodová)
2) MUDr. Svobodová přítomné informovala, že členská základna ASN má ke dni 
konání 92 členů 
3) MUDr. Hlinková informovala přítomné o ekonomice ASN. Za předešlé období měla
ASN příjmy z pouze z členských příspěvků. Finance byly využity na provoz ASN 
(účetnictví, provozní náklady, úprava webových stránek). Ve stanoveném termínu 
podala ASN daňové přiznání, hospodářský zisk ASN byl ponechán nerozdělen a 
bude využit v následujícím období na provoz společnosti. Členové ASN, kteří dosud 
nezaplatili členské příspěvky, jsou průběžně vyzýváni k úhradě. ČS se usnesla, že 
neplatičům nebude zasílán mailing. 
4) MUDr. Pretl rekapituloval poslední rok 3-letého funkčního období výboru. Výbor 
požádal před zahájením dohodovacích řízení (DŘ) na rok 2019 členskou základnu o 
opětovné udělení plných mocí k zastupování, dr. Pretl poděkoval členům za jejich 
zaslání. Plné moci jsou nutné k hájení našich zájmů, neboť ambulantní sektor 
nevystupuje na jednáních vždy jednotně a při nedostatečném množství hlasů není 
možné důsledně hájit a prosazovat naše zájmy (hlavně v DŘ o hodnotách bodu). V 
první polovině roku se ASN účastnila DŘ o hodnotě bodu na rok 2019 (dr. Pretl), 
které poprvé po mnoha letech skončilo akceptovatelnou dohodou. ASN podporovala 
dále jednání DŘ o rámcových smlouvách, které rovněž díky vyjednavačům (Dr. 
Jojko, dr. Mach, dr. Koblic) přineslo uspokojivé výsledky. MUDr. Jiří Ceé byl zvolen 
zástupcem ČNS v komise pro funkční odbornost EP. Ohledně výkonu 06115 Dohled 
nad infuzní terapií panuje nejasná situace – znění v SZV upraveno, terapii lze 
indikovat, otazné je, zda je možno výkon vykazovat. ASN podpořila spolu s dalšími 
organizacemi ambulantních specialistů stanoviska SASu proti službám ambulantních
specialistů v nemocnicích. ASN aktivně podporovala úsilí SASu, vedené proti 
požadavkům poj. 211 na tzv. refresh kurzy v myoskeletální medicíně; na základě 
předkládaných argumentů pojišťovna od těchto požadavků nakonec ustoupila. Výbor 
ASN inicioval během roku  drobné úpravy webových stránek, které zlepšily 
uživatelský komfort.   
Na závěr dr. Pretl poděkoval členům výboru za činnost v uplynulém volebním období.
5) Návrh na vyplácení odměň členům výboru za jejich vykázanou činnost byl ČS 
přijat. 
6) V krátké diskuzi byly probírány běžné provozní problémy našich praxí
7) Na další tříleté období byli ČS do Výboru ASN zvoleni MUDr. Ceé, MUDr. 
Hlinková, MUDr. Kostka, MUDr. Nushart, MUDr. Potoček, MUDr. Pretl, MUDr. 
Svobodová
8) Dr. Pretl poděkoval přítomným za účast a ukončil Členskou schůzi. 

MUDr. Martin Pretl, CSc.
Předseda ASN


